
 

Protokół Nr 3/2016 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  

odbytego w dniu 30 marca 2016r. 
 

 

Obecni wg załączonej listy. Posiedzenie rozpoczęto o godz. 8
00

.
 

Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej. 

 
Tematyka Komisji:  
1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Rewizyjnej. 

3. Informacja z realizacji podjętych uchwał przez Radę Miejską w 2015 roku oraz  

    zgłoszonych interpelacji radnych i wniosków komisji Rady. 

4. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał na XVIII Sesję Rady Miejskiej       

    Białogardu. 

5. Sprawy różne. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Przebieg Komisji był następujący: 
 

Ad 1. 
Posiedzenie komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji - Daniel Glinka. Przywitał 

Burmistrza Miasta – Krzysztofa Bagińskiego, zaproszonych gości oraz członków komisji. 

 

Ad 2. 
Przewodniczący Komisji – zaproponował zmianę w porządku posiedzenia komisji. 

Powiedział, aby sprawy dotyczące komisji omówić przed punktem – Sprawy różne. 

Posiedzenie rozpocząć od rozpatrzenia i zaopiniowania projektów uchwał na XVIII Sesję 
Rady Miejskiej. Propozycję przegłosowano: za – 5 (jednogłośnie). W wyniku głosowania 

propozycja została przyjęta. 

 

Ad 3. 
Przewodniczący Komisji – powiedział, że przechodzimy do rozpatrzenia i zaopiniowania 

projektów uchwał XVIII Sesję Rady Miejskiej. 

a)w sprawie liczby punktów sprzedaży  napojów zawierających powyżej 4,5 % alkoholu (z 

wyjątkiem piwa), przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży jak i w miejscu 

sprzedaży, 

 

Przedstawiła: Naczelnik Wydziału Rozwoju Gospodarczego i Promocji Agnieszka 

Madziewicz. 
 

Rada Miejska ma kompetencje do ustalenia liczby  punktów sprzedaży napojów 

alkoholowych zarówno w sklepach jak i w lokalach gastronomicznych. Nasza uchwała była 

podjęta w 2001 i mimo obowiązku publikacji w Dzienniku Urzędowym Woj. 

Zachodniopomorskiego nie była opublikowana, przyczyna nie jest znana. Proponujemy 

przenieść zapisy ze starej uchwały i zapisać w sklepach 100 a w lokalach gastronomicznych 

wpisać liczbę 40. Przedsiębiorców aktualnie posiadających zezwolenia mamy aktualnie 81, 

natomiast  przedsiębiorców mających zezwolenia na sprzedaż mamy 69. Konieczność 
podjęcia uchwały, wynika z potrzeby opublikowania jej w Dzienniku Urzędowym Woj. 

Zachodniopomorskiego.  

 

Przegłosowano: za – 5 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
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b)w sprawie zasad usytuowania na terenie miasta miejsc sprzedaży i podawania napojów 

alkoholowych, , 

 

Przedstawiła: Naczelnik Wydziału Rozwoju Gospodarczego i Promocji Agnieszka 

Madziewicz 
 

Ta sama ustawa daje Radzie Miejskiej kompetencje do ustalania liczby punktów sprzedaży 

napojów alkoholowych i zasad usytuowania na terenie miasta miejsc ich sprzedaży. 

Dotychczasowa uchwała została podjęta w 1999r. i nie jest dostosowana do obecnie 

panujących przepisów. Punkty sprzedaży proponujemy, aby były zlokalizowane w odległości 

nie mniejszej jak 20 m od szkół i przedszkoli. 

 

Przegłosowano: za – 5 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 

 
c)w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli szkół, 

przedszkoli i placówek prowadzonych przez Miasto, maksymalnej kwoty dofinansowania 

opłat za kształcenie pobieranych przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli  oraz 

specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane na rok 2016, 

 

Przedstawiła: Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych – Marta 

Błudna 
 

Zmianie ulega tytuł uchwały, do którego dodaje się słowo „placówek” w związku z 

przekazaniem, przez powiat białogardzki miastu prowadzenia Młodzieżowego Domu Kultury 

który zgodnie z ustawą jest placówką opiekuńczo – wychowawczą. W MDK-u zatrudnionych 

jest 3 nauczycieli na umowę o pracę, w związku z czym konieczne jest ujęcie tej placówki w 

planie dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli szkół, przedszkoli i 

placówek prowadzonych przez miasto. 

 

Przegłosowano: za – 5 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
 

d)w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie miasta Białogard na rok 2016, 

 

Przedstawiła: Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej – Ewelina Szulakiewicz 
 

Rada Miejska Białogardu wypełniając ustawowy obowiązek określa w terminie do dnia 31 

marca każdego roku – program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt i przedłożony projekt programu obejmuje zadania miasta określone w 

ustawie. W projekcie programu została wskazana wysokość środków finansowych 

określonych w budżecie miasta Białogard na 2016 rok, która została przeznaczona na 

realizację planu. W terminie 21 dni od daty otrzymania projektu programu od wyżej 

wymienionych podmiotów nie wpłynęły żadne uwagi i wnioski. Podjęcie uchwały, rodzi 

skutki finansowe. 

 

Przewodniczący Komisji – zapytał, czy powyższy program bardzo się zmienił w porównaniu 

do poprzedniego. 

 

Naczelnik - odpowiedziała, że nie. Są to jedynie zmiany kosmetyczne. 

 

Przegłosowano: za – 5 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
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e)w sprawie współdziałania Miasta Białogard z Gminą Brojce w zakresie wykonywania 

zadania publicznego obejmującego zapewnianie opieki bezdomnym zwierzętom, 

 

Przedstawiła: Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej – Ewelina Szulakiewicz 
 

Gmina Brojce ma obowiązek udziału w kosztach realizacji powierzonego zadania, zaś miasto 

Białogard realizujące zadanie z zakresu działania innej jednostki samorządu terytorialnego 

otrzymuje od tej jednostki dotację celową w kwocie i na zasadach określonych w 

porozumieniu. Sama uchwała nie rodzi skutków finansowych, ponieważ gmina przekazująca 

zadanie publiczne innej gminie na podstawie porozumienia między gminnego, ma obowiązek 

udziału w kosztach realizacji zadania. Zawarcie tego porozumienia przez Miasto nie powinno 

zatem powodować dodatkowych obciążeń finansowych dla budżetu Miasta z tytułu przejęcia 

tych zadań. 
 

Przegłosowano: za – 5 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 

 
f)w sprawie planu gospodarki niskoemisyjnej dla miasta Białogard, 

 

Przedstawiła: Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska – Mariola Barcicka 
 

W związku z uwagami jakie wpłynęły do  Związku Miast i Gmin Dorzecza Parsęty na        

wniosek tego związku wnosi się o ponowne przyjęcie uchwały w sprawie planu  

gospodarki niskoemisyjnej dla miasta Białogard, z której treści będzie wynikało, że   

Rada Miejska Białogardu przyjęła, przedmiotowy plan do realizacji. 

 

Przegłosowano: za – 5 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 

 
g)o zmianie uchwały budżetowej na rok 2016, 

 

Przedstawiła: Skarbnik Miasta – Iwona Kubiak. 
 

Plan dochodów zwiększa się łącznie o kwotę 882.511,10 zł., z tego 800tys. zł. to zwiększenie 

wpływów z tytułu podatku od nieruchomości. Plan wydatków łącznie zwiększa się o kwotę 
3.804.641,28 zł. W związku z powyższymi zmianami zwiększa się deficyt budżetowy na 

2016 o kwotę 2.922.130,18 zł. Deficyt budżetowy będzie wynosił 4.262837,18 zł oraz 

zostanie pokryty przychodami z tytułu nadwyżki budżetowej z roku 2015, oraz wolnymi 

środkami o których mowa w art.217. ust 2 pkt 6 ustawy o finansach publicznych. 

 

Przegłosowano: za – 3, przeciw – 0, wstrzymało się – 2. Opinia pozytywna. 
 

h)w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej  Miasta Białogard. 

 

Przedstawiła: Skarbnik Miasta – Iwona Kubiak. 
 

W załączniku nr 1 aktualizuje się wartości poszczególnych pozycji dla roku 2016, zgodnie ze 

zmianami wprowadzonymi do uchwały budżetowej, a także wprowadzonymi zarządzeniami 

Burmistrza za okres od poprzedniej zmiany uchwały wieloletniej prognozy finansowej.  

 

Przegłosowano: za – 3, przeciw – 0, wstrzymało się – 2. Opinia pozytywna. 
 

 

Ad 4.   
Przewodniczący  Komisji – poinformował, że wczoraj Komisja Infrastruktury i Ochrony 

Środowiska rozpatrywała skargę Pana Szczepana Jonko i w związku z tym Komisja 
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Rewizyjna oczekuje na opinię w tej sprawie. Komisja zwróci się do Urzędu o przekazanie 

stosownych dokumentów w powyższej sprawie. 

 
Przewodnicząc Komisji – powiedział ,że  w związku z uwagami do przedłożonego protokołu 

z poprzedniego posiedzenia komisji, zaproponował, aby protokół poprawić i zmienić 
czcionkę. Ustalono, że protokół zostanie przegłosowany po skorygowaniu naniesionych 

poprawek. 

 

Ad 5. 
Przewodniczący   Komisji – poinformował, że została przygotowana informacja z realizacji 

podjętych uchwał przez Radę Miejską w 2015 roku oraz zgłoszonych interpelacji radnych i 

wniosków komisji Rady. Informacja jest obszerna i szczegółowa. Ustalono, że radnym 

przedstawi się informację z realizacji wniesionych w 2015 roku skarg i wniosków 

mieszkańców. W ubiegłym roku wniesiono dwie skargi. Jedna skarga została wycofana przez 

skarżącą, a druga jest w trakcie rozpatrywania. Wniosków od mieszkańców nie było. 

 

 

 

Ad 6. 
Posiedzenie komisji zakończono o godz. 916. 

 

 

 

 

Protokołowała: 

D. Holczewska - Szydłowska 

 

 

Przewodniczący Komisji: 

    

                /-/ Daniel Glinka 


